
Referat SB-møde 28.09.2022 
 

Lyreskovskolen 
 
Der indkaldes til møde i Skolebestyrelsen på 
Lyreskovskolen i mødelokalet 2115 ved ”Pausen”. 
Onsdag d. 28. september 2022 
kl. 17.00-19.00 
 
 

Mødedeltagere: 
Morten Schulz  
Kenneth Kristensen  
Ditte Rodenberg Mosgaard 
Susanne Ries 
Djennie Thomsen 
Gunvor Møller Michelsen 
Ebru Ozcan 
Lærer Christine Schmidt Beyer 
Lærer Jørgen Thomsen 
Skoleleder Michael S. Petersen  
Elevrådsformand Oliver Rasmussen 8.B  
Næstformand elevrådet Klara Zilic 9.A 
 
 
 
 

Andre inviterede: 
Peder Stilling (fast gæst) 
 
 

Afbud:  
 
 
 
 

Dagsorden & referat 

Pkt.  Tid Indhold  Referat 

1 25 Nyt fra: 
 
Formanden 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Skoleledelsen 
 
 
 

  
 
Internet til eleverne: Eleverne bruger deres eget 
internet på telefonerne. MSP snakker med Jan om 
at eleverne får koden til skolens nettet. 
 
Christine, MSP og Morten har været til dialog 
møde. Det var givtigt. Der blev bl.a. snakket om at 
man manglede penge til nye skolemøbler. 
Bestyrrelsen satte spørgsmålstegn ved at man via 
den nye tildelingsmodel ikke tager højde for den 
socioøkonomiske indeks. 
 
 
Skoleledelsen:  
- Elevsag – kommunikation: Fremstå handlekraftig 
og tage afstand samtidig med at passe på alle 



 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Elevrådet 

 
 
 
 
 
 
 
 
 

involverede. 
  
- elevtal pr. 5. september:  
Sidste år var tallene: 498 elever i normalklasser, 

58 elever i specialklasser = 556 elever totalt. 

 

I år som det ser ud p.t.:  503 elever i 

normalklasser 47 elever i specialklasser = 550 

elever totalt. 

 
- Affaldssortering  
- Gennemgang af brandprocedure 
- Energitiltag: 19. grader, udendørsbelysning. 
Bestyrelsen efterspørger om det er muligt at lyset 
er tændt om aftenen når børnene går til gymnastik.   
 
Indendørsbelysning.  
- Ny afdelingsleder – Maj Øvlisen 
- Ny sekretær- Birgitte Skøtt Møller. 
 
Ledelsen har fordelt centeret imellem dem. Indtil 
man ved mere om økonomien.  
Regina har  C1 og C2 
Peder har C3 
Michael har skovklassen 
 
Fokus på medicinhåndtering, vi vil kigge på at få 
ensartet en procedure. Det vil komme mere om 
det på et andet SB møde. 
 
Ressourceteam:  
 
 
SFO’en vokser, elevtallet er gået fra 115 – 160 
børn. Nu er den opdelt i tre grupper. 
 
 
 
Har haft et møde: 
Der har været ønsker om nye møbler. De er 
bekendte, med at møblerne bliver ødelagt. Der har 
været drøftelser om hvad man kan gøre for at 
stoppe det.  
MSP foreslår at en ide kunne være med et 
omvendt barometer. 
Elevrådet, ønsker at få en lun ret igen og salatbar. 
Derudover oplever de at der er for lidt til 12 
pausen. 



 
 
 
Andre medlemmer 

Et forslag fra elevrådet om at have legepatrulje 
igen samt temadage, i håb om at de mindre børn 
lærer de større børn bedre at kende. 

2 30 Kommunal retningslinje for 
fravær 

Michael MSP informere om den kommunale retningslinje for 
elevers fravær.  
Fraværet inddeles i tre kategorier.  
Sygdom 
Fravær 
Ulovligt fravær 
Har en elev over 15 % ulovligt fravær, kan staten 
tage forældrenes børn og ungeydelser.  
Det vil være en proces hvor vi som skole, vil gøre 
opmærksomme på det og have mere fokus på det.  
 

3 40 Økonomi 2022 Michael Michael gennemgår budget 2022 
 

4 15 Evt. 
Energitiltag 

 Kan der blive mere samarbejde med andre skoler? 
I forhold til energitiltagene, bliver det drøftet om 
man skal indkøbe inde sko til børnene? 
Der bliver spurgt ind til om vikarene gir lærerne 
tilbagemeldinger på de timer de har haft. 

5 8 Nyt fra:  
Lukket område 
 

  

6 2 Punkter til næste møde  Evt. drøfte det at skolen er på facebook. 
Lejrskole 
Støtteforening – introduktion  

     

     

     

 


